
Interpellation
Interpellation till kommunstyrelsens

ordförande.

Svenska kraftnäts förnyelse av 400 kv
kraftledningen genom Härryda kommun.

Nu ska Svenska kraftnät byta ut kraftledningen på 400 kv som går mellan
Stenkullen och Horred som har blivit för gammal för att vara driftsäker. I
dagsläget är denna kraftledning luftburen i en bred ledningsgata som tar stora
arealer produktiv skogsmark för att bli driftsäker. Markägare i Härryda
kommun som har denna kraftledning på sina marker vill att Svenska kraftnät
gräver ner den nya kraftledningen, så att man kan bedriva produktivt
skogsbruk i den befintliga ledningsgatan och att man även får ett finare
landskap.

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är:

- kan Härryda kommun ihop med andra kommuner förmå Svenska
kraftnät att gräva ner den nya 400 kv ledningen?

……………………………………………………………………..

Bengt Andersson

Vänsterpartiet Härryda


